


SZANOWNI WYBORCY!
	 21	października	2018	roku	w	godzinach	od	7.00	do	21.00	pójdziemy	do	wyborów	
samorządowych.	Od	tej	kadencji	będziemy	wybierać	radnych	oraz	burmistrza	miasta	
na	pięć		lat.	Od	naszego	głosu	będzie	zależała	pięcioletnia	przyszłość	Kudowy-Zdroju.	 
Tu	nie	wolno	eksperymentować.	
Wybór	 burmistrza	 oraz	 radnych	 to	 naprawdę	 wielka	 odpowiedzialność.	 Funkcje	 
te	powinny	sprawować	osoby	odpowiedzialne	zatroskane	o	los	i	rozwój	Gminy.	Wybór	
burmistrza	to	szczególna	odpowiedzialność.	Zarządzaniem	Gminą	musimy		powierzyć	
osobie	posiadającej	wiedzę	i	doświadczenie.	

SZANOWNI WYBORCY!
Głosując	na	radnego	i	burmistrza,	dokonujecie	ważnego	wyboru.	Decydujecie	bowiem,	
w	jaki	sposób	będzie	się	rozwijać	nasze	miasto,	kto	będzie	Was	reprezentował,	komu	
powierzacie	podejmowanie	ważnych	decyzji,	w	Waszym	imieniu.	Decyzji,	od	których	
zależy	jakość	życia,	poczucie	bezpieczeństwa	i	stabilizacji	oraz	to,	że	po	prostu	lubimy	
nasze	miasto	i	możemy	szczycić	się	jego	popularnością	wśród	turystów,	kuracjuszy	czy	
mieszkańców	sąsiednich	gmin.	
Oddajmy	zatem	opiekę	nad	Kudową-Zdrojem	ludziom	odpowiedzialnym,	kompetent-
nym,	z	należytym	doświadczeniem	i	wiedzą.	Ludziom,	którzy	nie	patrzą	tylko	na	swój	
prywatny	interes,	ale	znani	są	jako	społeczni	działacze	i	dobrzy	gospodarze,	dla	których	
dobro	miasta	jest	sprawą	nadrzędną.
Nasi	kandydaci	to	ludzie	ponad	podziałami,	reprezentujący	różne	środowiska	społecz-
ne,	uczciwi,	rzetelni,	którzy	chcą	pracować	dla	dobra	Kudowy-Zdroju!	

Głosuj	na	naszych	kandydatów!

Komitet	 Wyborczy	 Wyborców	 Piotra	 Maziarza	 przedstawia	 Państwu	 dalsze	 plany	 
i	zamierzenia	naszego	kandydata	na	burmistrza	miasta	-	Piotra	Maziarza	-	wieloletnie-
go	samorządowca,	byłego	wiceburmistrza	oraz		burmistrza,	który	w	minionej	kadencji	
(2014-2018)	udowodnił,	że	potrafi	dobrze	zarządzać	i	gospodarować	finansami	miasta.	
Przedstawiamy	człowieka	obytego,	z	wielkim	doświadczeniem,	wysoką	kulturą	oso-
bistą.	Człowieka,	który	pokazał,	że	można	pracować	uczciwie	 i	sumiennie	dla	dobra	
ogółu,	nie	zważając	na	własne	korzyści	materialne.	Piotr	Maziarz	jest	gwarantem	rze-
telności	i	dynamicznego	rozwoju	Kudowy-Zdroju.	To	samorządowiec	zatroskany	o	losy	
mieszkańców	i	jeszcze	lepsze	jutro	następnych	pokoleń.	
Przedstawiamy	 Państwu	 priorytety,	 które	 nasz	 kandydat	 zamierza	 realizować	wraz	 
z	radnymi	miejskimi	oraz	mieszkańcami	miasta.
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PROGRAM  WYBORCZY  KANDYDATA  NA  BURMISTRZA 
PIOTRA  MAZIARZA

popierany przez Komitet Wyborczy Wyborców  Piotra Maziarza 

Szanowni Mieszkańcy!
Mam 52 lata i nie należę do żadnej partii politycznej. Od urodzenia mieszkam w Kudowie-Zdroju,  
na Słonem w rodzinnym domu mojej mamy i dziadków. Moja żona, Agnieszka, od dwudziestu czte-
rech lat jest nauczycielką języka polskiego w Zespole Szkół Publicznych im. Jana Pawła II w Kudo-
wie-Zdroju. 
Z wykształcenia jestem politologiem, ukończyłem dzienne studia na Uniwersytecie Wrocławskim, 
gdzie  na Wydziale Nauk Społecznych otrzymałem tytuł magistra. Moja  praca w samorządzie ściśle 
wiąże się z posiadanym wykształceniem oraz stanowi moją pasję. Przez 12 lat piastowałem funkcję 
wiceburmistrza Kudowy-Zdroju. 
W minionej kadencji, dzięki Państwa zaufaniu, mogłem sprawować zaszczytną funkcję burmistrza 
miasta. Ten czteroletni okres mojej pracy w samorządzie utwierdził mnie w przekonaniu, że nie wy-
starczą dobre chęci, nie wystarczy pisanie i składanie wniosków w celu pozyskania różnorakich 
funduszy. Trzeba jeszcze wiedzieć, do jakich drzwi zapukać i które ścieżki wielokrotnie wydeptać, 
by osiągnąć zamierzony cel – dotacje finansowe, które są gwarantem realizacji wszelkich inwesty-
cji. Wierzę, że nie zawiodłem Państwa zaufania oraz udowodniłem swoimi działaniami, jak bardzo 
na sercu leży mi troska o rozwój Kudowy-Zdroju. 
Jako wieloletni i doświadczony w pracy w samorządowiec gwarantuję Państwu konkretne wyniki. 
Nie składam pustych, przedwyborczych obietnic, co udowodniłem w poprzedniej kadencji, pracując 
uczciwie i rzetelnie jako burmistrz dla Kudowy-Zdroju. Wiem, że pozostało jeszcze sporo do zrobie-
nia. Jednak patrząc obiektywnie, należy stwierdzić, że sporo zrobiliśmy przez te cztery lata.
W zbliżającej się, teraz już pięcioletniej kadencji, chciałbym dokończyć te inwestycje, których jestem 
inicjatorem, które już zostały pozytywnie zaakceptowane i czekają na ich wykonanie oraz te, które są 
w sferze projektu. Nad nimi będę pracował i dołożę wszelkich starań, aby je sfinalizować. Nie upra-
wiam propagandy wyborczej. Bardzo dobrze znam samorząd, ponieważ pracuję w nim już wiele lat.

Mój plan działań na lata 2018-2023

Będę kontynuować moje wszystkie dotychczasowe działania zmierzające do poprawy warunków życia 
mieszkańców, z których sprawozdanie przedstawiam w informatorze „Jak zmieniamy Kudowę-Zdrój”. 
Będę zatem dbać o bezpieczeństwo, rozwijać oświatę, infrastrukturę miasta. Będę współpracować  
z organizacjami, instytucjami, stowarzyszeniami. Będę promować Kudowę-Zdrój, by nasze uzdrowisko 
było pełne turystów i kuracjuszy.
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W kadencji 2018-2023 chcę dokończyć projekty, które otrzymały już dofinansowanie 
w tym roku i będą realizowane. Są to: 

1. Rewitalizacja infrastruktury publicznej wraz z infrastrukturą drogową w sąsiedztwie Parku Zdrojowe-
go, czyli:

• modernizacja ulic J. Matejki oraz J. Słowackiego. Usprawnimy tu ruch pieszy i kołowy  
ze szczególnym uwzględnieniem potrzeb osób niepełnosprawnych,

• projekt „Aktywny Park Zdrojowy - Łączymy pokolenia”.  Na terenie parku przy Basenie „Wodny 
świat” zaprojektowano urządzenie terenu wraz z ławkami i niezbędnym utwardzeniem terenu  
o nawierzchni mineralnej w nawiązaniu do istniejących w parku ciągów pieszych,

• remont części chodnika od strony „Sanatorium Zameczek”, od strony „Sanatorium Polonia”,  
chodnik zostanie przystosowany dla pieszych i na miejsca postojowe.

2. Remonty i przebudowa chodników  i nawierzchni wraz z infrastrukturą:  ul. Kombatantów  
(dokończenie), ulicy Chopina, Lubelskiej, Poznańskiej, Warszawskiej.

3. Budowa nowego, bezpiecznego placu zabaw dla wszystkich i siłowni plenerowej przy  
ul. Kombatantów.

4. Budowa około 16 km trasy rowerowej typu singletrack, stacji naprawczej wraz ze stacją ładującą  
„e-bike” oraz miejscami odpoczynku.

Z radością informuję Państwa, iż na te projekty przyznano już ok. 7 mln złotych, 
a ich realizację zaczniemy wiosną 2019 roku.

Zadania, których realizację będę nadal kontynuował to:

• Prowadzenie transparentnej, czytelnej i jawnej dla wszystkich polityki finansowej burmistrza.
• Działania związane z Budżetem Obywatelskim – kolejne edycje. 
• Stabilne opłaty za wodę, ścieki, śmieci i podatki.
• Działania zmierzające do poprawy stanu gospodarki mieszkaniami komunalnymi. 
• Polepszenie i utrzymanie dla wszystkich nocnej, weekendowej i świątecznej opieki lekarskiej oraz  

ratownictwa medycznego w Kudowie-Zdroju.
• Wspieranie inicjatyw na rzecz poprawy zdrowia, ze szczególnym uwzględnieniem potrzeb dzieci  

i seniorów.
• Rozwój szkolnictwa. Dbałość o wysoki poziom edukacji w szkołach podstawowych i ponadpodstawo-

wych.
• Wspieranie wszystkich publicznych i społecznych placówek oświatowych naszego miasta poprzez:  

zapewnienie dogodnych warunków nauki, dbałość o stan techniczny, doposażenie w pomoce  
metodyczne i niezbędny sprzęt.

• Finansowanie świetlic środowiskowych.
• Przyznawanie stypendiów Rady Miejskiej dla utalentowanej młodzieży i dzieci z naszego miasta.
• Współpraca z kierownikami świetlic środowiskowych, szkołami i instytucjami społecznymi  

w ramach pomocy najbardziej potrzebującym rodzinom.
• Wspieranie działalności charytatywnej kudowskich organizacji.
• Wspieranie działalności organizacji zrzeszających Emerytów i Rencistów, Kombatantów i Sybiraków, 

Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej oraz Honorowych Krwiodawców. 
• Troska o niepełnosprawnych mieszkańców Kudowy-Zdroju, współpraca ze Stowarzyszeniem  

na Rzecz Pomocy Osobom Niepełnosprawnych oraz „Kliką”.
• Podejmowanie dalszych inicjatyw na rzecz kudowskich seniorów.
• Stała współpraca z kudowskimi przedsiębiorcami, pozyskiwanie inwestorów i tworzenie miejsc pracy
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• Równy dostęp kudowskich przedsiębiorców, płacących tutaj podatki i zatrudniających mieszkańców, 
do organizowanych przetargów.

• Partnerska współpraca oraz podejmowanie działań wspierających Kudowskich Hotelarzy i Gastrono-
mików jako ważnego elementu stymulującego  rozwój naszego miasta. 

• Dbałość o turystykę i nieustanny rozwój miasta przyjaznego dla mieszkańców, atrakcyjnego 
dla turystów.

• Pozyskiwanie dotacji unijnych i rządowych dla Gminy - „Piątka Morawieckiego”.
• Bieżąca dbałość o nawierzchnię ulic i chodników. Budowanie kolejnych odcinków w miarę  

otrzymywanego wsparcia finansowego realizowanych projektów i możliwości budżetu Gminy.
• Dalsza modernizacja oświetlenia w  Gminie (technologia LED).
• Działania w celu rozwiązania problemu zaopatrzenia w wodę i odbioru ścieków w Brzozowiu  

i Pstrążnej,  Jakubowicach oraz Bukowinie.
• Stała współpraca z Jednostkami Ochotniczej Straży Pożarnej jako bardzo ważnego elementu  

bezpieczeństwa mieszkańców.
• Współpraca z Policją, Zawodową Strażą Pożarną i Strażą Graniczną w zakresie profilaktyki  

bezpieczeństwa mieszkańców. 
• Dbanie o stan kudowskich rzek i potoków w ramach systemu ochrony przeciwpowodziowej oraz  

ścisła współpraca z Polskim Związkiem Wędkarskim.
• Festiwal Moniuszkowski oraz CZ-PL Festival w Kudowie-Zdroju jako tradycja miasta.
• Współpraca i pomoc organizacjom oraz stowarzyszeniom działającym na rzecz rozwoju  

i promocji miasta.
• Dbanie o utrzymanie stałego połączenia PKP z Kudową-Zdrojem.
• Pomoc klubom sportowym i organizacjom działającym na rzecz sportu.
• Dbałość o stan wszystkich boisk jako miejsc aktywnego wypoczynku dla każdego.
• Wspieranie działalności kulturalnej i artystycznej mieszkańców Kudowy-Zdroju.
• Współpraca z miastami partnerskimi: Tucholą, Hronovem, Horn-Bad Meinberg, i Nachodem  

w dziedzinie kultury, nauki, bezpieczeństwa oraz wspólnych przedsięwzięć, które mają na celu  
polepszenie życia mieszkańców.

Zamierzam także:

• Zbudować żłobek i przedszkole. Wniosek został złożony i przeszedł pozytywną ocenę. Oczekujemy obec-
nie na dofinansowanie inwestycji. Posiadamy aktualną dokumentację projektową wraz z  pozwoleniem na 
budowę (lokalizacja: przy ul. Szkolnej, teren zielony za  Liceum). Wartość inwestycji to ponad 12 mln zł. 

• Zbudować pawilon stadionowy dla Zakładowego Klubu Sportowego „Włókniarz” w Kudowie-Zdroju. Przy-
gotowana została dokumentacja projektowa wraz z badaniami geodezyjnymi i pozwoleniem na budowę. 
Jeszcze w tym roku rozpoczynamy budowę.

• Wyposażyć gminę w stację meteorologiczną z czujnikami do pomiaru pyłu zawieszonego PM 10 i PM 2 w 
celu monitorowania jakości powietrza. Stacja ta będzie instrumentem wykorzystywanym do pozyskiwa-
nia funduszy na ograniczanie niskiej emisji i likwidację starych, nieekologicznych źródeł ogrzewania. Koszt 
utrzymania stacji jest  więc lokatą w ochronę naszego zdrowia!  Projekt  na lata 2019-2021.

• Realizować program „Czyste powietrze”. Gmina wraz z Ministerstwem Środowiska, Narodowym Fundu-
szem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej weszła w realizację programu „Czyste powietrze” - polegającego na dofinansowa-
niu nowych źródeł ciepła, OZE  i termomodernizacji budynków jednorodzinnych. Będziemy kontynuować,  
aktywnie uczestniczyć oraz wspierać dofinansowanie wymiany  starych źródeł ciepła na nowe ekologiczne 
dla budynków wielorodzinnych (m.in. RPO wraz ze Stowarzyszeniem Gmin Ziemi Kłodzkiej).

• Wybudować 65 mieszkań w ramach rządowego programu Mieszkanie +. Podpisałem wraz z przedstawi-
cielami Ministerstwa list intencyjny. Obecnie trwają prace z Bankiem Gospodarstwa Krajowego Nierucho-
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mości dotyczące realizacji projektu i montażu finansowego inwestycji (szacowana wartość inwestycji  spoza 
budżetu Gminy to ponad 13 mln zł).

• Wykorzystać nowe możliwości związane z przystąpieniem Gminy Kudowa-Zdrój do Strategii Sudety 2030 
dla południowo-zachodniej części województwa dolnośląskiego. Jako członek Komitetu Sterującego dopil-
nuję, by nasze miasto skorzystało z nowych pojawiających się perspektyw rozwoju.

• Pracować nad rozwiązaniem problemu parkowania w mieście, który pojawił się, ostatnimi laty, wraz 
z niekwestionowanym wzrostem popularności Kudowy-Zdroju wśród turystów.

• Przywrócić zarządzanie mieszkaniami komunalnymi do Kudowy-Zdroju (kudowski zarządca).
• Przenieść z ul. Jasnej - Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na teren  za oczyszczalnią, gdzie 

zostanie zmodernizowany. Posiadamy już dokumentację projektową i złożyliśmy wniosek na dofinansowa-
nie. W przyszłym roku chcemy uporządkować i oddać mieszkańcom do korzystania teren zielony pomiędzy 
budynkami spółki wodociągowej a zabudową jednorodzinną – chodnik, ścieżka rowerowa i ławki.

• Zadbać, by zdeklarowana przez Premiera M. Morawieckiego  przebudowa i rozbudowa drogi nr 8 
z Kłodzka do Kudowy-Zdroju została zrealizowana w zamierzonym czasie (do 2025r.), ponieważ stanowi 
ona ważny element bezpieczeństwa, poprawy jakości komunikacji i dalszego rozwoju naszego miasta.

• Rozpocząć zadeklarowaną przez Polską Spółkę Gazownictwa budowę sieci gazowej w  Słonem, podjąć 
także działania zmierzające do gazyfikacji kolejnych części miasta (np. LNG dla Brzozowia).

• Rozwijać i modernizować Kudowskie Centrum Kultury i Sportu z ciekawą ofertą zajęć dla dzieci, doro-
słych i młodzieży. Dom Kultury miejscem spotkań dla kudowskich organizacji i stowarzyszeń. Zgło-
siliśmy budowę hali sportowej do Krajowego Programu Budowy Bazy Sportowej. Koszt inwestycji  
to ok. 13 mln zł.

• Stale wzbogacać i uatrakcyjniać ofertę kulturalną, sportową, rekreacyjną i artystyczną dla dzieci, młodzieży 
i dorosłych mieszkających Kudowie-Zdroju oraz turystów i gości odwiedzających nasze miasto.

• Wraz z Parkiem Narodowym Gór Stołowych realizować ustalenia zmierzające do udostępnienia Błęd-
nych Skał od strony Bukowiny, a co za tym idzie przygotować się do wniosku dofinansowującego  
to przedsięwzięcie, w tym pozostałą modernizację drogi od Czermnej do Pstrążnej. 

• Rozwiązać problem braku kanalizacji górnej części ulicy Słonecznej powyżej siedziby Parku Narodowego 
Gór Stołowych w powiązaniu z ochroną przed zanieczyszczeniem ścieżki edukacyjnej „Płazy”.

• Skorzystać z programu „Piątka Morawieckiego”: ciepły dom, „segregujesz płacisz mniej”, zwiększenie wy-
datków dla seniorów, chodnik, dworzec, autobus – czyli Nowoczesna Gmina, Internet - to 100 megabitów 
na 100-lecie niepodległości, czyli wsparcie finansowe dla doprowadzenia szybkiego Internetu do końca 
2019 roku.  Chcę racjonalnie wykorzystać to, że w ciągu paru lat rząd zaangażuje 500 mln zł w nowe tema-
tyczne place zabaw, w nowe ośrodki sportowe, siłownie plenerowe, strefy aktywności. Jestem przekonany, 
że warto i trzeba to zrobić!

• Kontynuować prace z Państwowym Instytutem Geologicznym i służbami hydrologicznymi nad możliwo-
ściami dodatkowego wsparcia – zaopatrzenia w wodę pitną rozwijającego się naszego miasta na kolejne 
dziesięciolecia.

• Wykorzystać fakt, że w Kudowie-Zdroju znajdują się źródła geotermalne. Geotermia, tężnie i towa-
rzysząca temu infrastruktura to dodatkowe szanse na duże pieniądze dla naszego miasta. Geotermia  
to niekwestionowany rozwój naszego uzdrowiska.  

Jestem przekonany, że przyznacie Państwo obiektywnie, iż wiele udało się zrobić, dokonać przez 
jedynie cztery lata. Sporo inwestycji i przedsięwzięć doprowadzić do etapu projektu, na który już są 
przyznane pieniądze albo za chwilę będą. Gdy staniecie Państwo przy urnie wyborczej, proszę, po-
myślcie o tym. Zaufajcie mi! Oddajcie na mnie swój głos i pozwólcie dokończyć realizację tych zadań, 
które rozpocząłem dla dobra mieszkańców i rozwoju naszego miasta.
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DAMIAN KANDEFER
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 1
Lista nr 17

ul. Fabryczna, Główna 1-10, Główna 12-18 parzyste, 
Jurija Gagarina, ks. Jerzego Popiełuszki, 

Obrońców Pokoju, Ogrodowa, Wojska Polskiego 

Głosujemy w:  Kudowskim	Centrum	Kultury	i	Sportu
ul.	Główna	43	(dawny	Dom	Kultury)

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!
Od urodzenia mieszkam w Kudowie-Zdroju. Mam 
żonę Kingę i  dwóch synów Mikołaja i Szczepana. 
Jestem absolwentem Wyższej Szkoły Ekonomicz-
nej w Warszawie o kierunku Ekonomia i Orga-
nizacja Przedsiębiorstw. Wraz z żoną prowadzę 
działalność gospodarczą. 

Będąc radnym w mijającej kadencji, przez dwa 
lata pełniłem funkcję przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej, pracowałam także w Komisji Gospo-
darczej. Wspierałem działania dotyczące różnych 
sfer życia mieszkańców naszego miasta, np.:
• uruchomienia nocnej, weekendowej i świą-

tecznej opieki lekarskiej,
• uchwał dotyczących braku podwyżek podat-

ków, opłat za wodę, ścieki i śmieci,
• remontu chodnika przy ul. Głównej,
• otwarcia tak długo wyczekiwanego przez 

dzieci, młodzież i dorosłych Domu Kultury,
• rekultywacji wysypiska odpadów,
• budowy przedszkola i żłobka oraz termomo-

dernizacji budynków szkół.

Decyzję o starcie w kolejnych Wyborach Samo-
rządowych podjąłem ze względu na to, iż nadal 
pragnę działać dla dobra Kudowy-Zdroju i podej-
mować rozsądne decyzje, które mają ważne zna-
czenie we wszelkich aspektach funkcjonowania 
miasta  i środowisk, w których żyjemy.

Będę zatem:
• wspierać działania związane z Budżetem 

Obywatelskim,
• dbać o potrzeby małych i średnich przedsię-

biorstw, stabilne podatki,
• wspierać podjęcie działań związanych z prze-

budową i rozbudową drogi krajowej nr 8 jako 
ważnego elementu bezpieczeństwa, komuni-
kacji i rozwoju miasta,

• wspierać budowę hali sportowo-widowisko-
wej oraz domu piłkarza dla ZKS „Włókiarz”.

           
Szanowni Państwo, uważam, że wszyscy,  
którym leży na sercu dobro Kudowy-Zdroju,  
powinni pójść na Wybory Samorządowe.
Spotkajmy się przy urnach wyborczych!

Z wyrazami szacunku
Damian Kandefer
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MAGDALENA WYPYCH
kandydatka do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 1
Lista nr 15

ul. Fabryczna, Główna 1-10, Główna 12-18 parzyste, 
Jurija Gagarina, ks. Jerzego Popiełuszki, 

Obrońców Pokoju, Ogrodowa, Wojska Polskiego 

Głosujemy w:  Kudowskim	Centrum	Kultury	i	Sportu
ul.	Główna	43	(dawny	Dom	Kultury)

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!
Mam 40 lat. Od 18 lat mieszkam w Kudowie-
-Zdroju wraz z mężem Andrzejem i córką Oliwią. 
Jestem jedną z Was – mamy wspólne problemy 
i troski. Mam szansę sprawić, że niektóre z nich 
znikną, a inne zmaleją. Zaufajcie mi, a ja obiecuję, 
że po wyborach pozostanę z Wami, aby godnie 
Was reprezentować! 
Mieszkam w Kudowie i dlatego nic, co kudowskie 
nie jest mi obce. Znamy się przecież z sąsiedztwa, 
często się spotykamy. Pozwólcie mi Was repre-
zentować i działać na naszą wspólną korzyść. 
Kudowa – to My!
Nasza Kudowa jest już piękna, zróbmy teraz 
wszystko, aby jej mieszkańcy żyli szczęśliwie.
Nie uchylę Wam nieba, ale mogę sprawić, aby 
na Ziemi żyło się Wam lepiej. Nigdy nie zasta-
nawiam się, czy pomagać, zawsze myślę, jak to 
zrobić. Trudności są dla mnie wyzwaniem – po-
móżcie mi pokazać, jak je pokonuję. Wypróbujcie 
mnie w najbliższych wyborach!

Chciałabym reprezentować ludzi słabszych i po-
trzebujących wsparcia, aktywnie działać na rzecz 
poprawy bytu mieszkańców Kudowy-Zdroju, dla-
tego jako radna Rady Miejskiej będę:
• dbać o utrzymanie dla wszystkich nocnej, 

weekendowej i świątecznej opieki lekarskiej,
• wspierać działania związane z poprawą zdro-

wia dzieci, młodzieży dorosłych i osób star-
szych,

• wspierać szkoły, dbać o ich doposażenie,
• pomagać rodzinom najbardziej potrzebują-

cym,
• wspierać działalność charytatywną kudow-

skich organizacji,
• podejmować różne działania na rzecz popra-

wy życia osób starszych,
• wspierać projekt budowy mieszkań,
• dbać o Kudowskie Centrum Kultury i Spor-

tu, ciekawą ofertę zajęć dla dzieci, dorosłych  
i młodzieży.

Jestem zawsze z ludźmi potrzebującymi pomocy!

Liczę na Państwa głos!
Magdalena Wypych
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ARKADIUSZ WOJCIECH 
ADAMOWICZ
kandydat do Rady Miasta
Kudowy-Zdroju Okręg nr 2

Lista nr 17

ul. Boczna, Tkacka,
Władysława Broniewskiego 

Głosujemy w:  Kudowskim	Centrum	Kultury	i	Sportu
ul.	Główna	43	(dawny	Dom	Kultury)

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Nazywam się Arkadiusz Wojciech Adamowicz i jak większość z Pań-
stwa wie używam drugiego imienia - Wojciech. Mam 56 lat i od 
urodzenia mieszkam w Kudowie-Zdroju. Ukończyłem studia na Po-
litechnice Wrocławskiej, gdzie uzyskałem tytuł mgr inż. Następnie 
ukończyłem dwa wydziały studiów podyplomowych na kierunku 
Zarządzania Jednostkami Gospodarczymi oraz Studium Doradców 
Podatkowych, co zaowocowało zmianą zawodu na doradcę podat-
kowego. 
Z moją jedyną żoną Mariolą posiadamy troje dzieci i  sześcioro wnu-
cząt. 
Od 1992 roku prowadzę nieprzerwanie samodzielną działalność go-
spodarczą - Kancelarię Doradcy Podatkowego, gdzie od lat zatrud-
niam kilka osób. Moja kancelaria świadczy dla setek mieszkańców 
naszego miasta pomoc w zakresie prawa podatkowego. Bardzo czę-
sto jest to pomoc pro-bono, z czego czerpiemy niezmierną satysfak-
cję.
W latach 1994-1998 byłem Radnym Rady Miejskiej, mam więc już 
pewne doświadczenie i pojęcie o zasadach funkcjonowania samo-
rządu. Posiadam także duże doświadczenie życiowe i zawodowe, co 
daje gwarancję, że głos oddany na moją osobę będzie odpowiednim 
Państwa wyborem.
Interesuje mnie całe spektrum życia społecznego naszego miasta, po-
nieważ jako dziadek, ale i syn rodziców-seniorów widzę, jakie sprawy 
i dziedziny życia codziennego mogą ulec poprawie. 
Rozpoczynając na konieczności budowy zespołu żłobkowo-przed-
szkolnego, poprzez działania zmierzające do poprawy jakości ulic i 
chodników, działania wspierające poprawę jakości powietrza, któ-
rym wszyscy oddychamy, rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej w 
rejonach jej pozbawionych, poprzez wspieranie inicjatyw kulturalno-
-rozrywkowych dla dzieci i młodzieży, ale również dla seniorów, do 
opieki zdrowotnej i wspierania tych trudnych ostatnich lat życia osób 
starszych i samotnych. Ważnym dla mnie jest temat mieszkaniowy i 

udzielę największego wsparcia, aby programy związane z rozwojem 
budownictwa mieszkaniowego w naszym mieście były realizowane 
już w najbliższej kadencji. Rozwój bazy mieszkaniowej w Kudowie-
-Zdroju może przyczynić się do napływu nowych mieszkańców, a 
jest do dalece pożądane z uwagi na deficyt pracowników w naszych 
przedsiębiorstwach. Jako inżynier z doświadczeniem zawodowym z 
branży energetyki cieplnej, będę aktywnie wspierał programy finan-
sowania wymiany źródeł ciepła na bardziej ekologiczne oraz montaż 
instalacji alternatywnych źródeł energii. Pragnę również obudzić ini-
cjatywę środowiska hotelarzy i gastronomików do zgodnego wspól-
nego działania na rzecz rozwoju naszego uzdrowiskowego Miasta. Z 
wieloma z Nich pozostaję we współpracy w ramach mojej kancelarii, 
dlatego ufam, że moja reprezentacja w Radzie Miasta Kudowa-Zdrój 
będzie dla Nich cenna.
W moim okręgu wyborczym widzę pilną potrzebę:
• budowy sieci kanalizacyjnej w dolnym odcinku ulicy Bocznej,
• remontu nawierzchni ulicy Bocznej i Broniewskiego wraz ich 

oświetleniem,
• uporządkowania sytuacji prawnej działki po byłym nasypie kole-

jowym pomiędzy końcami ulicy Bocznej z możliwością przekaza-
nia ich części przyległym właścicielom.

Chciałbym także pomóc zarządom wspólnot mieszkaniowych z ul. 
Tkackiej, np. w aplikowaniu o środki zewnętrzne na remonty budyn-
ków pozostających w ich zarządzaniu.

Dziękuję za każdy oddany głos. Widzimy się 
w „Domu Kultury” 21 października

Z poważaniem
Arkadiusz Wojciech Adamowicz
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KAZIMIERZ STOLARZ
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 3
Lista nr 17

ul. Błękitna, Główna 11-19 nieparzyste, 
Główna 20-43, Główna 45-53 nieparzyste, 

Kościelna 1-5, Kościelna 7 I 9, Nad Potokiem 1-10, 
Nad Potokiem 12-22d, Polna

Głosujemy w:  Kudowskim	Centrum	Kultury	i	Sportu
ul.	Główna	43	(dawny	Dom	Kultury)

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Proszę,	pamiętajmy,	wybieramy	zawsze	
tylko	JEDNEGO	kandydata	na	radnego!
Tylko	jednego	kandydata	na	burmistrza!

Szanowni Wyborcy!

Mam 66 lat, jestem żonaty i mam dwie dorosłe 
córki. Posiadam wykształcenie wyższe-magi-
ster prawa. Jestem Przewodniczącym Polskie-
go Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów  
w Kudowie-Zdroju oraz Prezesem Koła Polskiego 
Związku Wędkarskiego w Kudowie -Zdroju. 
Jestem energiczny i aktywny. Pragnę, by nasze 
miasto prężnie się rozwijało, tak jak do chwili 
obecnej, uwzględniając przede wszystkim potrze-
by mieszkańców. Kandyduję na radnego, ponie-
waż na sercu leży mi troska o:
• poprawę bezpieczeństwa,
• wybudowanie domu sportowca dla ZKS 

„Włókniarz” oraz hali sportowo-widowisko-
wej,

• profilaktykę uzależnień,
• dokończenie budowy chodnika przy ul. Nad 

Potokiem,
• remont ul. Polnej oraz Kościelnej od drogi kra-

jowej nr 8 do styku z ul. Zdrojową,
• regulację potoków oraz dbanie o ich stałą czy-

stość,
• stan rybostanu na stawie zdrojowym,
• zapewnienie atrakcyjnego wypełnienia czasu 

wolnego dla emerytów, rencistów i inwalidów 
oraz młodzieży,

• usprawnienie ruchu kołowego na ul. Głównej.

Dziękując za poparcie, 
łączę wyrazy szacunku

Kazimierz Stolarz
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JANINA STOSIO
kandydatka do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 4
Lista nr 17

ul. Aleja Jana Pawła II, Pogodna 1-14, 
Pogodna 16-26/III parzyste

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Publicznych	im.	Jana	Pawła	II	
w	Kudowie-Zdroju	ul.	Szkolna	8

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Jestem absolwentką Wyższej Szkoły Rolniczej Wy-
działu Ogrodnictwa w Poznaniu. Moim pierwszy 
i ostatnim miejscem pracy zawodowej  było Miejskie 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Kudo-
wie-Zdroju. W przedsiębiorstwie tym zajmowałam 
stanowiska kierownicze – zastępcy dyrektora oraz 
dyrektora naczelnego. 
Zawsze na sercu leżała mi estetyka naszego miasta, 
a szczególnie Parku Zdrojowego. Dzisiaj  nie jest mi 
obojętny stan zdrowotny palm jak i drzewostanu  
w Kudowie-Zdroju. 
Jestem osobą rzutką i aktywną. Po przejściu na wcze-
śniejszą emeryturę rozpoczęłam działalność gospo-
darczą w Generali TU S.A. z siedzibą w Warszawie 
i prowadzę Biuro Ubezpieczeń przy ul. Zdrojowej 
XVI/XIV w Kudowie-Zdroju. Pracuję tam do chwili 
obecnej. 
Jako kandydatka do Rady Miasta będę zabiegać o:
• realizację zadań związanych z Budżetem Obywa-

telskim,  
• utrzymanie dla wszystkich nocnej, weekendowej 

i świątecznej opieki lekarskiej oraz ratownictwa 
medycznego w Kudowie-Zdroju, 

 

• wspieranie inicjatyw na rzecz poprawy zdrowia, 
ze szczególnym uwzględnieniem potrzeb dzieci  
i seniorów,

• promocję unikatowej roślinności parku zdrojowe-
go, pomników przyrody oraz zabytkowych palm, 
które są wizytówką naszego miasta,

• modernizację i przeniesienie z ul. Jasnej Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na 
teren  oczyszczalni,

• podjęcie działań związanych z przebudową i roz-
budową drogi krajowej nr 8 jako ważnego elemen-
tu bezpieczeństwa, komunikacji i rozwoju miasta,

• regulację rzek i potoków kudowskich oraz dbanie 
o ich stałą czystość,

• podejmowanie różnych działań proekologicznych,
• stałą troskę o czystość terenu miasta i Parku Zdro-

jowego wraz z uzupełnieniem ławek parkowych.

Z poważaniem
Janina Stosio
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ANNA MRÓZ
kandydatka do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 5
Lista nr 17

ul. Bluszczowa, Liliowa, Pogodna 15-27 nieparzyste, 
Pogodna od 28 do końca, Szafirkowa, 

Wrzosowa, Zesłańców Sybiru

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Publicznych	im.	Jana	Pawła	II	
w	Kudowie-Zdroju	ul.	Szkolna	8

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Jestem mężatką, mam 28-letniego syna. Ukończyłam wydział 
inżynieryjno-ekonomiczny na Akademii Ekonomicznej we Wro-
cławiu. 
Z Kudową-Zdrojem związana jestem od 30 lat. Aktualnie pra-
cuję w Zespole Szkół Publicznych im. Jana Pawła II jako na-
uczyciel matematyki i przyrody. 
Przez dwie kadencje pełniłam funkcję radnej. W kadencji 
2014-2018 byłam przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu oraz pracowałam w Komisji Gospodarczej. Wspierałam 
różne działania Burmistrza na rzecz mieszkańców Kudowy-
-Zdroju, a przede wszystkim: 
• remonty mostów oraz ulic i chodników, m.in. dokończenie 

remontu ul. Pogodnej (Buczka) etap II,
• działania związane z termomodernizacją budynków szkol-

nych, mi. in. przy ul. Pogodnej (Buczka),
• rozbudowa sieci wodnej oraz kanalizacji sanitarnej na tere-

nie osiedla mieszkaniowego położonego pomiędzy ul. Po-
godną (Buczka) oraz Aleją Jana Pawła II,

• prace związane z rekultywacją wysypiska śmieci, 
• powołanie do życia Kudowskiego Centrum Kultury i Spor-

tu,
• utworzenie na nowo klasy technikum przy ZSP. im. Jan 

Pawła II.
Po raz kolejny postanowiłam kandydować do Rady Miasta, 
aby kontynuować prace i działania zmierzające do poprawy 
warunków życia  mieszkańców Kudowy-Zdroju. 

Będę, przede wszystkim, dbać o:
• budowę żłobka i przedszkola, 
• modernizowanie Kudowskiego Centrum Kultury i Sportu z 

ciekawą ofertą zajęć dla dzieci, dorosłych i młodzieży,
• wybudowanie pełnowymiarowej hali sportowo-widowi-

skowej,
• wzbogacanie i uatrakcyjnianie oferty kulturalnej, sporto-

wej, rekreacyjnej i artystycznej dla dzieci, młodzieży i do-
rosłych mieszkających Kudowie-Zdroju oraz turystów, 

• utrzymanie nocnej, weekendowej i świątecznej opieki le-
karskiej oraz ratownictwa medycznego,

• rozwój szkolnictwa na wszystkich poziomach edukacyj-
nych, doposażenie w pomoce metodyczne i niezbędny 
sprzęt,

• finansowanie świetlic środowiskowych,
• przyznawanie stypendiów Rady Miejskiej dla utalentowa-

nej młodzieży i dzieci z naszego miasta,
• wspieranie działalności charytatywnej kudowskich organi-

zacji,
• potrzeby niepełnosprawnych mieszkańców Kudowy-Zdro-

ju, 
• podejmowanie różnych inicjatyw na rzecz kudowskich se-

niorów.
Wspieram inicjatywę Budżetu Obywatelskiego i w związku z 
tym, obecnie, jestem współinicjatorem wniosku  pn. „Defibry-
latory AED ratują życie” oraz wnioskodawcą  inicjatywy  pn. 
„Doposażenie placu zabaw przy ul. Pogodnej”. 

Pozdrawiam 
Anka Mróz 
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DOROTA PINIECKA
kandydatka do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 6
Lista nr 17

ul. Fryderyka Chopina, Kombatantów, 
1 Maja 1-30, 1 Maja 31 i 33, Lubelska, 

Poznańska, Słoneczna, Warszawska

Głosujemy w:  Punkcie	Informacyjno-Konsultacyjny	
GKRPA	ul.	Poznańska	2	(dawna	Harcówka)

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Od urodzenia mieszkam w Kudowie-Zdroju, za od 
20 lat w tzw. Starym Zdroju przy ul. Kombatantów. 
Z zawodu jestem tkaczką, jednak całe swoje dorosłe 
życie poświęciłam na wychowywanie czworga dzieci. 
Zawsze na sercu leżało mi dobro kudowskich rodzin, 
w szczególności dzieci i młodzieży. Znam troski i 
kłopoty dnia codziennego rodzin wielodzietnych. 
Wiem jak bardzo potrzebują wsparcia młode matki. 
Jestem osobą aktywną i zaangażowaną w życie 
społeczne. Jako matka uczestniczyłam aktywnie 
w życiu szkolnym moich dzieci. Pomagałam w 
organizacji imprez i uroczystości szkolnych. Od 
kilku lat sprawuję funkcję przewodniczącej Zarządu 
Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Kombatantów. 
Moja praca w Zarządzie przyczyniła się do wykonania 
remontu kapitalnego do ze środków własnych, 
bez zaciągania kredytu. W ramach remontu 
wykonaliśmy następujące prace: położyliśmy nowy 
dach, wstawiliśmy okna i drzwi, zamontowaliśmy 
domofony. Przed nami jeszcze remont klatek 
schodowych. Chętnie będę służyć pomocą innym 
wspólnotom mieszkaniowym, np. w pozyskiwaniu 
środków.

Jako kandydatka do Rady Miasta będę zabiegać o: 
• remont i przebudowę części drogi gminnej  

ul. Kombatantów; przebudowę ulic: Chopina, 
Lubelskiej, Poznańskiej, Warszawskiej,

• modernizację placu zabaw dla dzieci z elementami 
siłowni plenerowej dla młodzieży, dorosłych  
i seniorów przy ul. Kombatantów,

• nowe miejsca parkingowe dla odwiedzających 
pensjonaty w zamieszkałej przez mnie części 
miasta,

• skanalizowanie do końca ul. Słonecznej,
• otwarcie Klubu Młodej Matki, 
• budowę przedszkola i żłobka. 

Szczególnie zamierzam popierać działania  
Burmistrza w sprawie przywrócenia zarządzania 
mieszkaniami komunalnymi do Kudowy-Zdroju 
(kudowski zarządca)!

Głosujcie na mnie!
Dorota Piniecka
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BRYGIDA DOROSZ
kandydatka do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 7
Lista nr 17

ul. Gen. Władysława Sikorskiego, Leśna, Sanatoryjna,
1 Maja 30a-36 parzyste, 1 Maja od 37 do końca,  

Spacerowa, Stefana Okrzei, Turystyczna, Wczasowa

Głosujemy w:  Punkcie	Informacyjno-Konsultacyjny	
GKRPA	ul.	Poznańska	2	(dawna	Harcówka)

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Urodziłam się w Kudowie-Zdroju i jestem bardzo moc-
no związana z naszym miastem. Większość z Państwa 
zna mnie jako właścicielkę obiektu „Willa Brygida Spa”. 
Jednak pierwsze moje doświadczenia  z branżą gastro-
nomiczno-hotelarską związane były z prowadzeniem 
małej restauracji wraz z pokojami gościnnymi „Zagroda  
u Brygidy” w Czermnej. Jestem osobą pracowitą, aktywną  
i operatywną. Nie boję się wyzwań! Wiem, że chęci i za-
angażowanie mogą doprowadzić nas do celu. 
Ponieważ prowadzę własną działalność gospodarczą  
(to już 25 lat) znam problemy małych i średnich przed-
siębiorców. Z racji doświadczenia mam sporą wiedzę  
na temat prowadzenia własnego biznesu. Jestem oso-
bą otwartą i komunikatywną, a moja dotychczasowa 
praca opiera się głównie na kontakcie z ludźmi. Potrafię  
pracować w zespole, ale także podejmować samodzielne 
decyzje. W związku z tym, że pracuję w branży gastrono-
miczno-hotelarskiej, wiem, jak ważny jest wszechstronny 
rozwój naszego turystycznego miasta. 

Jako radna Rady Miejskiej będę dbać o:
• rozwój miasta w sferze turystyki, ale także infrastruk-

tury i inwestycji,
• tworzenie szans rozwoju dla młodych ludzi po to,  

by pozostawali w naszym mieście,
• współpracę władz miasta z Kudowskimi Gastrono- 

 
 
mikami i Hotelarzami oraz organizacjami i stowa-
rzyszeniami działającym na rzecz rozwoju i promocji 
miasta,

• stałe wzbogacanie oferty kulturalnej Kudowy-Zdroju,
• wspieranie działalności kulturalnej i artystycznej 

mieszkańców,
• współpracę i pomoc organizacjom oraz stowarzysze-

niom działającym na rzecz rozwoju i promocji miasta,
• działania związane z Budżetem Obywatelskim, 

w ramach którego chciałabym zgłosić projekt budo-
wy placu zabaw na osiedlu Moniuszki,

• wspieranie budowy żłobka i przedszkola,
• pozyskiwanie dotacji unijnych i rządowych,
• dalszą modernizację oświetlenia w Gminie ze  

szczególnym uwzględnieniem ul. 1 Maja w górnym 
odcinku,

• bieżące remonty dróg i chodników, ze szczególnym 
uwzględnieniem osiedla Moniuszki i ul. 1 Maja w jej 
górnym odcinku.

• utrzymanie stałego połączenia PKP z naszym  
miastem.

Liczę na Państwa głosy!
Brygida Dorosz
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ROMUALD PIOTR
WOŁOSZCZUK
kandydat do Rady
Miasta Kudowy-Zdroju Okręg nr 8

Lista nr 17

ul. Bolesława Chrobrego 1-29,  Stanisława Moniuszki,  
Bolesława Chrobrego 31-79 A nieparzyste, Tadeusza 

Kościuszki 1-47,  Tadeusza Kościuszki 50-72 parzyste 

Głosujemy w:  Publicznej	Szkoła	Podstawowa	nr	3	
ul.	Kościuszki	58

Szanowni Wyborcy!

Mam 60 lat i do urodzenia mieszkam w Kudowie-
-Zdroju. Wielu z Was zna mnie jako Piotra  
Wołoszczuka. Jestem żonaty, mam troje dzieci. 
Jestem też szczęśliwym dziadkiem trzech 
wnuczek. Pracowałem w różnych zakładach  
i przedsiębiorstwach, mi. in. w KZPB, Elektrociepłowni 
Kudowa, PZU. Obecnie prowadzę działalność 
gospodarczą. Ma zatem bogate doświadczenie 
zawodowe, potrafię współpracować z ludźmi, łatwo 
nawiązuję kontakty z innymi. Jestem otwarty, 
komunikatywny i zaradny. 
Kandyduję do rady Miasta z Czermnej, ponieważ 
mój dom rodzinny mieści się na Czermnej. Tam się 
wychowałem i tam spędziłem dużą część mojego 
życia. Do dziś  mieszka tu moja rodzina. Dlatego 
dobrze znam troski i zmartwienia mieszkańców tej 
części miasta. 

Jako radny Rady Miasta zamierzam:
• wspierać działania związane z Budżetem 

Obywatelskim,
• wspierać wszelkie inicjatywy dotyczące Jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych, zwłaszcza w 
Czermnej, 

• dbać o doposażenie szkoły w Czermnej,
• dbać o regulację rzek i potoków,
• zadbać o potrzeby małych i średnich 

przedsiębiorstw, stabilne podatki. 

Szczególnie zamierzam popierać działania  
Burmistrza w sprawie przywrócenia zarządzania 
mieszkaniami komunalnymi do Kudowy-Zdroju 
(kudowski zarządca)!

Liczę na Państwa głosy!
Romuald Piotr Wołoszczuk

Pamiętajmy,	że	lokale	wyborcze
czynne	będą	w	godzinach	od	700	do	2100
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MIROSŁAW OLEJARZ
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 9
Lista nr 17

ul. Bolesława Chrobrego 30-46 parzyste, Bolesława 
Chrobrego od 81 do końca, Bukowina, Jakubowice, 

Tadeusza Kościuszki 49-73 nieparzyste, Tadeusza 
Kościuszki od 74 do końca, Pstrążna

Głosujemy w:  Publicznej	Szkoła	Podstawowa	nr	3	
ul.	Kościuszki	58

Szanowni Wyborcy!

Mam 52 lata, jestem żonaty i mam dwóch synów Jarka 
i Bartka. Z wykształcenia jestem Technikiem Administra-
cji, zatrudnionym w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej Sanatorium MSWiA w Kudowie-Zdro-
ju. Od wielu lat pracuję społecznie jako działacz związko-
wy. Przez cztery lata pracowałem także jako radny Rady 
Miejskiej. Sądzę, że moje doświadczenie jako radnego i 
związkowca  pomoże mi zmierzyć się z problemami, które 
nadal nurtują mieszkańców naszego okręgu, a także mia-
sta. 
W kadencji 2014-2018 byłem przewodniczącym Komisji 
Gospodarczej oraz pracowałem w Komisji Oświaty, Kul-
tury i Sportu. Wspierałem działania Burmistrza na rzecz 
mieszkańców Kudowy – Zdrój, a przede wszystkim: 
• prace związane z realizacją Budżetu Obywatelskiego,
• prace związane z rekultywacją wysypiska śmieci, 
• powołanie do życia Kudowskiego Centrum Kultury i 

Sportu,
• termomodernizację szkoły w Czermnej,
• remonty mostów oraz ulic i chodników,
• doposażenie w profesjonalny sprzęt medyczny 

kudowskich Ochotniczych Straży Pożarnych, zwłasz-
cza w Czermnej. 

Po raz kolejny postanowiłem kandydować do Rady Mia-
sta, aby kontynuować prace i działania zmierzające do 
poprawy warunków życia  mieszkańców Kudowy-Zdroju. 

Będę, przede wszystkim, dbać o:
• budowę żłobka i przedszkola, 
• utrzymanie nocnej, weekendowej i świątecznej opieki 

lekarskiej oraz ratownictwa medycznego,
• regulację rzek i potoków,
• wspieranie działalności szkoły w Czermnej  oraz do-

posażenie bazy placówki,
• potrzeby Ochotniczej Straży Pożarnej w Czermnej,
• działania związane z rozwiązaniem problemu zaopa-

trzenia w wodę i odbioru ścieków w Pstrążnej,  Jaku-
bowicach oraz Bukowinie,

• owocną współpracę z klubami sportowymi i organiza-
cjami działającymi na rzecz sportu,

• wybudowanie domu sportowca dla ZKS „Włókniarz” 
oraz hali sportowo-widowiskowej,

• reprezentowanie interesów mieszkańców naszego 
okręgu i miasta.

Mam świadomość ogromu czekającej mnie pracy, ale my-
ślę, że nie zawiodę Państwa oczekiwań.  Dołożę wszel-
kich starań, by mieszkańcy Kudowy-Zdroju, niezależnie 
od wieku, czuli się dobrze w naszym mieście. By młodzież 
chciała tu żyć i pracować. By rozwiązywać problemy, któ-
re są dla nas najistotniejsze.

Dziękując za poparcie, 
łączę wyrazy szacunku

Mirosław Olejarz
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JAN SKURATOWICZ
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 10
Lista nr 17

ul. Brzozowie, Słone 76-106 parzyste,
Słone od 108 do końca

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Społecznych
ul.	Słone	72

Szanowni Wyborcy!

Jestem żonaty. Od ponad 60 lat jestem mieszkańcem 
Kudowy-Zdroju. Tutaj urodzili się i wychowali moi 
synowie. Pracowałem jako żołnierz zawodowy, 
co wiązało się z pełnieniem mojej służby z dala od 
Ojczyzny. Były to misje pokojowe, m.in. w Syrii i na 
Wzgórzach Golan. 
Jestem mieszkańcem Słonego, dobrze znam problemy 
naszej społeczności, jak również kłopoty i troski 
mieszkańców Brzozowia.
Jako radny Rady Miejskiej zamierzam:
• dbać o rozwój infrastruktury drogowej,
• popierać zakończenie gazyfikacji Słonego,
• pracować nad zdobyciem środków 

zewnętrznych do skanalizowania Brzozowia, 

 

• wspierać działania na rzecz rolników 
mieszkających w Słonem i Brzozowiu,

• popierać działania związane z Budżetem 
Obywatelskim,

• popierać stałą współpracę z Jednostkami 
Ochotniczej Straży Pożarnej oraz z Policją i Strażą 
Graniczną w zakresie profilaktyki bezpieczeństwa 
mieszkańców,

• dbać o stan kudowskich rzek i potoków w ramach 
systemu ochrony przeciwpowodziowej.

Z poważaniem
Jan Skuratowicz

Naszym	kandydatem	na	burmistrza
jest	Piotr	Maziarz
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JOANNA FABRYCKA
kandydatka do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 11
Lista nr 17

ul.  Karmelkowa, Poziomkowa, Słone 1-73, 
Słone 77-107B nieparzyste

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Społecznych
ul.	Słone	72

Szanowni Wyborcy!
Od urodzenia mieszkam w Kudowie-Zdroju, na Słonem wraz z mężem 
Krzysztofem,  synem Marcinem i mamą Moniką Drozd. Od ponad 30 
lat  jestem związana ze szkolnictwem, pracuję w Zespole Szkół Pu-
blicznych im. Jana Pawła II w Kudowie Zdroju. Z wykształcenia jestem 
nauczycielem bibliotekarzem, absolwentką Wydziału Bibliotekoznaw-
stwa i Informacji Naukowej Uniwersytetu Wrocławskiego. 
Będąc radną w mijającej kadencji, pracowałam w Komisji Gospodar-
czej oraz Komisji Rewizyjnej. Wspierałam i popierałam wszystkie dzia-
łania dotyczące różnych sfer życia mieszkańców naszego miasta, np.:
• uruchomienia nocnej, weekendowej i świątecznej opieki lekar-

skiej,
• uchwał dotyczących braku podwyżek podatków, opłat za wodę, 

ścieki i śmieci,
• dążenia do gazyfikacji Słonego,
• remontu ulic i mostów, szczególnie tego w Słonem,
• otwarcia, po ponad 20-letniej przerwie, Domu Kultury, oferują-

cego ciekawe zajęcia dla różnych grup wiekowych,
• rekultywacji wysypiska odpadów,
• budowy przedszkola i żłobka oraz termomodernizacji budynków 

szkół,
• remontu dachu budynku szkoły i remizy w Słonem. 
Podczas podejmowania uchwał przez 15 radnych głosowałam „za” 
wszystkimi działaniami dotyczącymi poprawy warunków życia i bez-
pieczeństwa w naszym mieście. 
Dbałam także o interesy wyborców z mojego okręgu, składając wnio-
ski dotyczące przede wszystkim bieżących napraw dróg, przeglądu 
stanu drzew rosnących wzdłuż ścieżki rowerowej przebiegającej 
przez ul. Słone i wykonania ich cięć sanitarnych. 
Wspierałam działania związane z wprowadzeniem w naszym mieście 
Budżetu Obywatelskiego, dzięki któremu my, mieszkańcy już po raz 
czwarty będziemy mogli zrealizować zadania wynikające z naszych 
potrzeb, służące lokalnej społeczności. W poprzedniej edycji budżetu 
byłam inicjatorką wniosku związanego z remontem krzyży i kapliczek 

przydrożnych na terenie gminy Kudowa – Zdrój. W obecnej edycji 
jestem jedną ze współinicjatorek projektu „Defibrylator AED ratuje 
życie”, którego realizacja pozwoliłaby zwiększyć bezpieczeństwo me-
dyczne naszych mieszkańców oraz odwiedzających nas turystów.  
Jako radna miasta i nauczyciel zwracałam się do sponsorów z prośbą 
o wsparcie wielu akcji charytatywnych, w szczególności akcji „Mo-
giłę Pradziada ocal od zapomnienia” oraz przygotowania paczek 
świątecznych dla polskich rodzin na Kresach Wschodnich. Sponso-
rowałam przez 2 lata, wraz grupą Ludzi Wielkiego Serca, którzy nie 
odmówili mojej prośbie, dożywianie dzieci w formie tzw. drugiego 
śniadania w szkole. 
Zainicjowałam wręczanie najmłodszym mieszkańcom miasta z przed-
szkola i żłobka, z okazji Dnia Dziecka, podarunków ufundowanych ze 
środków własnych przez chętnych radnych i prywatnych sponsorów. 
Praca w Radzie Miejskiej była dla mnie swoistą lekcją, dzięki której 
jeszcze dogłębniej mogłam poznać potrzeby i problemy naszej spo-
łeczności oraz działać na rzecz jej rozwoju.  Chciałabym, aby zgłasza-
ne przez Państwa uwagi, wnioski i sugestie, mogły być nadal przed-
miotem naszych wspólnych starań o dobro naszej małej społeczności.
Jeśli zdecydujecie się Państwo powierzyć mi mandat radnej, będę 
wspierać zrównoważony, mądry i przyjazny, nam - jego mieszkań-
com, rozwój naszego miasta poprzez, m.in.:
• doprowadzenie do ukończenia gazyfikacji na Słonem,
• dbałość o bieżące remonty ulic i chodników,
• stabilne opłaty za wodę, ścieki, śmieci i podatki,
• współpracę z kierownikami świetlic środowiskowych, szkołami  

i instytucjami społecznymi w ramach pomocy najbardziej po-
trzebującym rodzinom,

• wspieranie działalności charytatywnej kudowskich organizacji,
• dalszą realizację inicjatyw społecznych związanych z Budżetem 

Obywatelskim.
Dziękując za poparcie, łączę wyrazy szacunku

Joanna Fabrycka
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ROBERT BUBIŃSKI
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 12
Lista nr 17

ul. Aleksandra Fredry, Cisowa, Cyprysowa, Dębowa, 
Główna 44-54 parzyste, Główna od 55 do końca, 

Jasna, Jodłowa, Kościelna 6-10 Parzyste, Kościelna od 11 
do końca, Łąkowa, Nad Potokiem 11-11a,
Nad Potokiem od 24 do końca, Świerkowa

Głosujemy w:  Kudowski	Zakład	Wodociągów	i	Kanalizacji	
ul.	Fredry	8	(dawny	MZUP)

Szanowni Wyborcy!

Mam 53 lata. W Kudowie-Zdroju mieszkam od 
urodzenia. Jestem kudowskim przedsiębiorcą.                  
W związku z prowadzonym przeze mnie biznesem 
mam częsty kontakt z ludźmi, stąd wiem, jakie są 
Państwa potrzeby. Chcę pomóc rozwiązywać Wasze 
problemy. Na sercu leży mi dobro każdego mieszkańca 
Kudowy-Zdroju. Wiem, z racji wykonywanej pracy, że 
dla każdego mieszkańca ważne są sprawy związane 
z infrastrukturą dróg i chodników, siecią gazową  
i kanalizacyjną, bieżącymi remontami i naprawami.
W wolnych chwilach lubię jeździć na rowerze  
i spędzać czas na łonie natury.

Jako radny Rady Miejskiej zamierzam:
• wspierać działania związane z Budżetem 

Obywatelskim,
• dbać o równy dostęp kudowskich przedsiębiorców 

do przetargów,
• wspierać podjęcie działań związanych 

z przebudową i rozbudową drogi 
krajowej nr 8 jako ważnego elementu 
bezpieczeństwa, komunikacji i rozwoju miasta, 

 

• poprawić stan dróg na ul. Łąkowej z budową 
chodników i oświetleniem,

• wpierać działania proekologiczne,
• promować trasy rowerowe jako produkt 

turystyczny Kudowy-Zdroju,
• wpierać wszelkie inicjatywy podejmowane dla 

rozwoju kudowskich klubów sportowych,
• wspierać działania związane z budową domu 

sportowca dla ZKS „Włókniarz” oraz hali 
sportowo-widowiskowej,

• popierać budowę około 16 km trasy rowerowej 
typu singletrack, stacji naprawczej wraz ze stacją 
ładującą „e-bike” oraz miejscami odpoczynku,

• starać się o rozwiązanie problem braku miejsc 
parkingowych w naszym mieście.

Będę do Państwa dyspozycji, ponieważ moje hasło 
brzmi: Po pierwsze Mieszkańcy Kudowy-Zdroju!

Liczę na Państwa głosy!
Robert Bubiński
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SZCZEPAN HOTAŁA
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 13
Lista nr 17

ul. Zdrojowa 16/I-16/XXV, Zofii Nałkowskiej, 
Zygmunta Krasińskiego

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Publicznych	im.	Jana	Pawła	II	
w	Kudowie-Zdroju	ul.	Szkolna	8	

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Mam 32 lata. Od urodzenia mieszkam w Kudo-
wie. Mam żonę Sylwię (z domu Gorczyńską) oraz 
dwoje dzieci: córkę Wiktorię i syna Szymona.  
Z wykształcenia jestem leśnikiem, absolwen-
tem Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu.  
W chwili obecnej pracuję w Państwowym Gospo-
darstwie Leśnym Lasy Państwowe. Z moją pracą 
wiąże się ściśle moja pasja do przyrody i myśli-
stwa. 

Jako radny Rady Miejskiej będę:
• pracować na rzecz promowania postaw pro-

ekologicznych i prozdrowotnych wśród dzieci, 
młodzieży i dorosłych,

• walczyć z niską emisją,
• wpierać działania związane z Budżetem Oby-

watelskim, 
• dbać o stan kudowskich rzek i potoków w ra-

mach systemu ochrony przeciwpowodziowej  

 
 
oraz współpracować z Polskim Związkiem 
Wędkarskim,

• wspierać inicjatywy na rzecz poprawy zdro-
wia, ze szczególnym uwzględnieniem potrzeb 
dzieci i seniorów,

• dbać o wysoki poziom edukacji w szkołach 
podstawowych i  ponadpodstawowych ze 
szczególnym uwzględnieniem edukacji ekolo-
gicznej,

• wspierać wszystkie publiczne i społeczne pla-
cówki oświatowe naszego miasta,

• popierać prace dotyczące modernizacji  
i przeniesienia z ul. Jasnej Punktu Selektyw-
nej Zbiórki Odpadów Komunalnych na teren  
oczyszczalni.

Dziękując za poparcie, łączę wyrazy szacunku
Szczepan Hotała
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RYSZARD SAMOCIUK
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 14
Lista nr 17

ul. Cypriana Kamila Norwida, 
Zdrojowa 1-15B

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Publicznych	im.	Jana	Pawła	II	
w	Kudowie-Zdroju	ul.	Szkolna	8

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Mam 61 lat. Jestem kudowianinem od urodzenia. 
Posiadam doświadczenie w pracy w samorządzie, 
ponieważ w latach 1998-2002 byłem radnym 
miejskim. Zależy mi na dobrym, spełniającym 
oczekiwania mieszkańców rozwoju naszego 
miasta oraz zadowoleniu osób, które odwiedzają 
Kudowę-Zdrój. 

Jako radny chciałbym zadbać o to,  by zarządzający 
miastem wykorzystali wszystkie możliwości 
poprawy jego funkcjonowania w istotnych dla 
mieszkańców i przyjezdnych gości sprawach. Będę 
zatem wspierał działania burmistrza związane z: 

• poprawą infrastruktury dróg i chodników, 
w szczególności z remontem ul. Norwida 

 

• Budżetem Obywatelskim,
• budową hali sportowo-widowiskowej,
• budową żłobka i przedszkola,
• rozwojem Kudowskiego Centrum Kultury  

i Sportu,
• promocją turystyki i rozwojem naszego miasta 

przyjaznego dla mieszkańców, atrakcyjnego  
dla turystów,

• pozyskiwaniem dotacji unijnych i rządowych,
• rozwiązaniem problem braku miejsc 

parkingowych w naszym mieście.

Dziękując za poparcie,
łączę wyrazy szacunku

Ryszard Samociuk

21	października	spotykamy	się
przy	urnach	wyborczych!
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JERZY WIŚNIEWSKI
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 15
Lista nr 17

ul. Adama Mickiewicza, Jana Matejki, 
Juliusza Słowackiego, Radosna, Szkolna, 

Zdrojowa od 17 do końca

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Publicznych	im.	Jana	Pawła	II	
w	Kudowie-Zdroju	ul.	Szkolna	8

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Mam 60 lat. Urodziłem się w Kudowie-Zdroju. Ukończyłem 
Akademię Wychowania Fizycznego w Gorzowie Wlkp. Od 
najmłodszych lat interesowałem się sportem. Byłem za-
wodnikiem WKS Gwardia Warszawa  w kategorii seniorów, 
klubu z olimpijczykami w składzie. W roku 1997 wróciłem 
do Kudowy i podjąłem pracę jako nauczyciel wychowania 
fizycznego w ZSP w Lewinie Kłodzkim. Założyłem wówczas 
Klub Sportowy Bursztyn Lewin Kłodzki z sekcją zapasów, a 
następnie hokeja na trawie i sumo. Jednocześnie na terenie 
Czermnej założyłem Klub Sportowy przy OSP Czermna, któ-
ry działa do dziś. Za działalność na rzecz sportu zostałem 
odznaczony przez Ministra Sportu srebrną odznaką Zasłu-
żony Dla Sportu. Posiadam najwyższe odznaczenie Polskie-
go Związku Zapaśniczego Złotą Odznakę PZZ. Otrzymałem 
też odznaczenia Rady Dolnośląskiego LZS za działalność w 
środowisku wiejskim. W Wyższej Szkole Trenerów w War-
szawie uzyskałem najwyższy stopień trenerski - trenera 
klasy mistrzowskiej w zapasach. Mam wielką przyjemność 
i dużo radości z pracy z młodzieżą. Często poświęcam im 
swój czas, zarażając młodych ludzi swą pasją do sportu, a 
w szczególności do zapasów. Wielką radość sprawiają mi 
sukcesy moich podopiecznych. Cieszę się, że władze nasze-
go miasta są przychylne wszelkiej działalności sportowej, 
wspierają kluby i organizują zajęcia.
Postanowiłem kandydować na radnego do Rady Miasta, 
ponieważ chciałbym pracować przede wszystkim dla dzieci 

i młodzieży. Podejmować działania, które wzbogacają ofertę 
zajęć pozaszkolnych i rozwijają pasje młodych ludzi. Pragnę 
także wspierać działania burmistrza dotyczące wszystkich 
mieszkańców Kudowy-Zdroju. 

Będę, przede wszystkim, dbać o:
• budowę hali sportowo-widowiskowej,
• bogatą ofertę zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży,
• przyznawanie stypendiów Rady Miejskiej dla utalento-

wanej młodzieży i dzieci z naszego miasta,
• rozwój szkolnictwa i  wysoki poziom edukacji w szkołach 

podstawowych i ponadpodstawowych,
• działania związane z Budżetem Obywatelskim,
• pomoc medyczną na pogotowiu,
• wspieranie inicjatyw na rzecz poprawy zdrowia, ze 

szczególnym uwzględnieniem potrzeb dzieci i seniorów.

Będę również popierał działania burmistrza związane z:
• modernizacją ulic J. Matejki oraz J. Słowackiego,
• projektem „Aktywny Park Zdrojowy - Łączymy pokole-

nia”,
• remontem ulicy Moniuszki. 

Liczę na Państwa głosy!
Jerzy Wiśniewski
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GRZEGORZ BURGER
kandydat do Rady Miasta Kudowy-Zdroju

Okręg nr 15
Lista nr 15

ul. Adama Mickiewicza, Jana Matejki, 
Juliusza Słowackiego, Radosna, Szkolna, 

Zdrojowa od 17 do końca

Głosujemy w:  Zespole	Szkół	Publicznych	im.	Jana	Pawła	II	
w	Kudowie-Zdroju	ul.	Szkolna	8

* lokal przystosowany dla osób niepełnosprawnych

Szanowni Wyborcy!

Jestem ojcem dwóch dorosłych córek  
i nastoletniego syna. Od dwóch lat szczęśliwym 
dziadkiem. W Kudowie-Zdroju ukończyłem szkołę 
zawodową i średnią. Na stałe zamieszkałem 
w naszym mieście 13 lat temu. Od dwudziestu 
lat pracuję na tutejszym targowisku. Prywatnie 
interesuję się fotografią, historią i sportem.

Jako radny Rady Miejskiej zamierzam:
• dbać o dalszą modernizację oświetlenia  

w Gminie (technologia LED),
• wspierać remonty i budowę nowych dróg 

oraz chodników, m.in. na ul. Mickiewicza  
i Słowackiego

• zadbać o polepszenie stanu 
gospodarki mieszaniami komunalnymi, 
 
 

 

• pomagać w rozwiązywaniu problemów 
mieszkań dla młodych,

• wspierać budowę hali sportowo-
-widowiskowej,

• wspierać budowę żłobka i przedszkola,
• dbać o rozwój i modernizację Kudowskiego 

Centrum Kultury i Sportu,
• dołożyć starań, by oferta zajęć pozalekcyjnych 

dla dzieci i młodzieży była jeszcze bardziej 
atrakcyjna,

• dbać o atrakcyjność Kudowy- Zdroju i rozwój 
turystyki,

• wspierać działania związane ze współpracą  
z miastami partnerskimi w dziedzinie kultury, 
nauki oraz wspólnych przedsięwzięć.

Z poważaniem
Grzegorz Burger

Proszę,	pamiętajmy,	wybieramy	zawsze	
tylko	JEDNEGO	kandydata	na	radnego!
Tylko	jednego	kandydata	na	burmistrza!
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